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Dobřichovice mají nové 
zastupitelstvo

V  úterý 18. 10. proběhlo v  sále MUDr. Fürsta 
ustavující zasedání nového dobřichovického 
zastupitelstva, které bylo zvoleno v komunálních 
volbách 23. a  24. září. Do komunálních voleb 
letos kandidovala tři volební uskupení, jimiž jsou 
Fórum občanů Dobřichovic (FOD), Sdružení ODS 
a nezávislých kandidátů a kandidátka „Společně 
pro Dobřichovice“ (sdružení nezávislých kandi-
dátů, TOP 09 a  STAN). Výsledky voleb rozdělily 
mezi jednotlivá kandidující uskupení mandáty 
zastupitelů ve stejném poměru, jako tomu bylo 
v  minulém volebním období. Sdružení ODS 
a nezávislých kandidátů tak obhájilo 7 mandátů, 
kandidátky „Společně pro Dobřichovice“ a Fórum 
občanů Dobřichovic pak získaly po 4 zastupi-
telích. Na ustavujícím zasedání proběhla volba 
starosty, místostarostů, dalších dvou členů rady 
města a  volba členů dvou povinně zřizovaných 
výborů zastupitelstva. Nová rada města vzešla 
z  kandidátů dvou z  výše uvedených uskupení, 
jimiž jsou sdružení ODS a nezávislých kandidátů 
a „Společně pro Dobřichovice“, která spolu uza-
vřela koaliční smlouvu. Hlasy přítomných zastupi-
telů při volbě starosty jsem získal já. Moc si toho 
vážím a doufám, že důvěru zastupitelů, a přede-
vším důvěru občanů, kteří mne volili, nezklamu. 
Místostarosty bude mít naše město, podobně 
jako v  minulém volebním období, opět dva. 
Mandát místostarosty obhájil dlouholetý starosta 
a  místostarosta Dobřichovic za ODS Michael 
Pánek, který se v  radě města chce věnovat pře-
devším stavebním záležitostem. Místostarostkou 
za kandidátku „Společně pro Dobřichovice“ pak 
byla zvolena Radka Alexy, která se v radě města 
chce zaměřit zejména na témata školství a e-gou-
vernement. Radními byli zvoleni dosavadní mís-
tostarosta Jiří Růžek, který se v radě chce zabývat 
mj. protipovodňovou tématikou a  Filip Kándl, 
který se jako architekt chce zaměřit na témata 
urbanismu a stavebních záležitostí.  

Spolu s  radou města byli zvoleni i  členové 
do dvou povinně zřizovaných výborů zastupitel-
stva. Prvním z  nich je tříčlenný Finanční výbor, 

který provádí kontrolu hospodaření s  majetkem 
a finančními prostředky města a plní další úkoly, 
jimiž jej pověřilo zastupitelstvo. Jeho členy byli 
zvoleni Josef Ježek (předseda), Vladimír Bezděk 
a Tomáš Knaibl. 

Druhým výborem, o němž zastupitelstvo roz-
hodlo, že bude pětičlenný, je výbor kontrolní. 
Ten provádí kontrolu plnění usnesení zastupitel-
stva města a  rady města, kontroluje dodržování 
právních předpisů ostatními výbory a městským 
úřadem na úseku samostatné působnosti a  plní 
další kontrolní úkoly, jimiž jej pověří zastupi-
telstvo. V  Dobřichovicích je zvykem, že většinu 
v kontrolním výboru, včetně funkce předsedy má 
to uskupení, které nemá svého zástupce v  radě. 
Tři členové kontrolního výboru byli tedy zvoleni 
za FOD – Zdeňka Klimková (předsedkyně), Jan 
Bárta a  Petr Horčík, za zbylá dvě uskupení byly 
zvoleny Eugenie Koblížková a Monika Víšková.

Současně s  tímto krátkým představením 
nového vedení města bych rád poděkoval všem 
členům minulého zastupitelstva, kteří se podí-
leli na vedení Dobřichovic v  uplynulých čtyřech 
letech a do zastupitelstva letos již nekandidovali 
či nebyli zvoleni. Věřím, že s většinou z nich bude 
nové vedení města i nadále v kontaktu.

Nové vedení města má před sebou řadu 
úkolů, na jejichž řešení by chtělo následující 4 
roky pracovat. Dovolím si zmínit alespoň několik 
z mého pohledu důležitých témat.

Chceme pokračovat v přípravě podkladů pro 
stavební povolení a realizaci přemístění hasičské 
zbrojnice do prostoru dnešního městského úřadu 
a  vybudování nové radnice a  multifunkčního 
centra s  novým sálem a  rozšíření kapacit ZUŠ 
v místě současné hasičské zbrojnice. V souvislosti 
se současným enormním nárůstem cen všech 
energií chceme v rámci (nejen) této stavby usilo-
vat o snižování energetické závislosti na síťových 
zdrojích prostřednictvím využívání fotovoltaic-
kých zařízení, tepelných čerpadel apod.

Rádi bychom co nejdříve realizovali intenzifi-
kaci čistírny odpadních vod, jejíž stávající maxi-
mální kapacita se začíná pomalu naplňovat.

I v tomto volebním období se chceme zaměřit 
na rekonstrukce a  opravy chodníků a  ulic, jako 
je např. ulice Palackého, Francouzská, Lesní, či 

komunikace na Dědině. Čeká nás provedení 
kompletní obnovy nátěrů mostu i  lávky přes 
Berounku.

Budeme se věnovat tématu protipovodňové 
ochrany v  Dobřichovicích, včetně návrhu kon-
cepce řešení, v součinnosti s plány okolních obcí 
na dolním toku Berounky a finančními možnostmi 
celostátních protipovodňových programů. S  tím 
souvisí i  problematika obnovy vodotečí a  vznik 
záchytných retenčních tůní v  pravobřežní části 
Dobřichovic a  další zlepšení protipovodňové 
ochrany, zejména pak oblasti Luhu.

Nové vedení města se chce též zaměřit na 
kvalitu městem zřizovaných školských organizací 
(ZŠ, MŠ, ZUŠ, SVČ). Dalším tématem k  řešení je 
rostoucí potřeba vybudovat dům s  pečovatel-
skou službou pro seniory.

Samozřejmě bychom rádi podporovali 
kulturu a sportovní vyžití ve městě minimálně ve 
stejném rozsahu, jako v předchozích letech.

Důležitým tématem je doprava v  Dobřicho-
vicích. Během několika málo let začnou v Dobři-
chovicích práce na optimalizaci železniční trati 
Praha – Beroun. V  jejich rámci bude modernizo-
váno dobřichovické nádraží, ale měly by být též 
vybudovány i dva nové podchody pro pěší u stá-
vajících železničních přejezdů a podjezd trati do 
oblasti v Luhu směrem od Všenor. Vedení města 
se bude i nadále snažit při jednáních se správou 
železnic prosadit do projektu optimalizace trati 
co nejvíce svých připomínek, zohledňujících pře-
devším bezpečnost chodců. V  blízké době nás 
též čeká rekonstrukce Pražské ulice. S  ohledem 
na rostoucí význam problematiky dopravy 
v  Dobřichovicích (ať již silniční, cyklistické, či 
pěší) nechalo město letos zpracovat odborníky 
z  dopravní fakulty „Studii strategického rozvoje 
dopravy ve městě Dobřichovice“. Ta je v elektro-
nické podobě k prostudování na webových strán-
kách města.

Věřím, že u  většiny témat, která bude třeba 
řešit příští čtyři roky, najdeme společná řešení 
napříč celým zastupitelstvem. Jsem přesvědčen, 
že vedení města opět posune Dobřichovice o kus 
dál a že naše město bude pro všechny své občany 
nadále tím místem, kde se dobře žije. 

Petr Hampl

Společně pro Dobřichovice 
a volby 2022

Společně pro Dobřichovice (s podporou TOP 09 
a Starostů) je politické sdružení, které v komunál-
ních volbách kandiduje pravidelně od počátku 
90. let. Letošní zářijové volby byly pro něj v něčem 
tradiční, v něčem zcela nové. 

Za tradiční považuji programové, organizační 
i  personální zakotvení na základu, který založil 

a  udržoval dlouholetý zastupitel Ing. D. Havlík. 
Na kandidátce sdružení defilovala a vystřídala se 
řada dobřichovických osobností; některé z  nich 
dlouhodobě působily v  zastupitelstvu či radě. 
Tradičním se stalo i  to, že sdružení pravidelně 
nemělo kandidáta na starostu a  vytvořil se tak 
dojem, že Společně pro Dobřichovice je jakýmsi 
B-týmem úspěšné a dominující kandidátky ODS 
a nezávislých.

Letos poprvé po více jak třiceti letech sdružení 
Společně pro Dobřichovice vstoupilo do předvo-

lební kampaně s  veřejně deklarovaným cílem 
ucházet se o  větší počet mandátů a  dopředu 
nominovalo Ing. Jakuba Knajfla na funkci starosty.  
Jinak řečeno, přáli jsme si mít větší vliv v zastupi-
telstvu i na radnici, protože jsme společně dospěli 
k závěru, že uneseme i větší díl odpovědnosti. 

Dobřichovičtí občané, z nichž zhruba polovina 
využila svého práva volit, rozhodli 23. – 24. září 
tak, že ODS a  nezávislí obdrželi sedm mandátů, 
FOD obhájilo své čtyři mandáty, stejně jako Spo-
lečně pro Dobřichovice. Výsledek voleb čtu jako 

Slovo starosty

Příspěvky členů zastupitelstva

Obrázek na titulní straně: Titulní stránka nové knížky o zvířátkách v Dobřichovicích. Autorka Zuzana Čížková
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spokojenost občanů s  prací radnice i  zastupitel-
stva, neboť de facto potvrdil stávající stav. Věřím, 
že v  opačném případě by zafungovaly demo-
kratické mechanismy a touha po zásadní změně 
by přinesla angažování výrazně konkurenčního 
uskupení.

Nezastírám, že v  Společně pro Dobřicho-
vice jsme věřili v  zisk pátého mandátu, ale čtyři 
procenta hlasů navíc bylo málo. Setkali jsme se 
s  názorem, že „naše předvolební kampaň byla 
příliš agresivní“. Připouštím, že se to může tak 
jevit tomu, kdo Společně pro Dobřichovice pova-

žuje za věčný doplněk majoritní kandidátky ODS, 
který si nemá činit větší nároky. Rád bych takto 
smýšlející spoluobčany ujistil, že si své mandáty 
chceme řádně odpracovat a  do příštích voleb 
opět vstoupit jako sebevědomý politický subjekt, 
připravený usilovat o  vítězství. Vždyť v  tom je 
kouzlo výběru a podstata jakékoli volby.

Ve chvíli, kdy píšu tyto řádky, dospěli nově 
zvolení zastupitelé za ODS a Společně pro Dobři-
chovice k podpisu již třetí koaliční smlouvy. Je to 
obsáhlý dokument, kde jsou detailně popsány 
priority obou sdružení i způsob, jak je realizovat, 

včetně personálních kompetencí. Věřím, že je to 
další krok ke zlepšení života v  Dobřichovicích, 
včetně veřejné správy.

„Last, but not least“, jak říkávají Angličané, 
děkuji občanům, kteří dali své hlasy Společně pro 
Dobřichovice, velmi si této podpory vážím. Ale 
děkuji také všem občanům, kteří rozdali své hlasy 
i našim konkurentům, neboť vyjádřili svůj zájem 
o věci obecní. A ti, kdo k volbám nepřišli, jsou jistě 
rádi, že se o správu věcí veřejných někdo uchází 
a stará. Alespoň doufám.

Jiří Růžek

Sběr a odvoz nebezpečného 
odpadu

Nejbližší termín svozu nebezpečného odpadu je 
v sobotu 5. listopadu 2022.  
Kontejner bude přistaven jako obvykle: 
9:00 – 10:00: u nádraží v ulici Tyršově
10:00 – 11:00: před městským úřadem v  ulici 
Vítově
11:00 – 12:00: před budovou MŠ na rohu ulic 
Březová – Francouzská
12:00 – 13:00: u  recyklačního dvora na ulici 5. 
května

Za odložení vašeho nebezpečného odpadu 
do kontejneru nebudete osádce vozu nic platit, 
protože náklady jsou pokryty poplatkem za 
odpad, který jste jistě již zaplatili. 

Nebezpečným odpadem jsou staré barvy 
a  jejich zbytky, ředidla, staré štětce, hadry od 
barev, oleje, filtry z aut, autobaterie, nespotřebo-
vané prostředky na ochranu rostlin, nespotřebo-
vané fotochemikálie, zářivky a  výbojky, veškeré 
monočlánky a  podobné suché baterie a  další 
nebezpečný odpad. 

Nebezpečný odpad nepatří do popelnice! 
Musí se odborně recyklovat nebo ukládat na spe-
ciálně zabezpečenou skládku, aby neohrožoval 
naše životní prostředí.

Kontejnery na velkoobjemový odpad 
budou přistaveny v  sobotu 15. prosince 2022 
dle stejného časového harmonogramu a na stej-
ných místech.

A poslední svoz bioodpadu je pro letošek 
naplánován na 8. prosince!

-tjmnk-

Pomoc státu v případě 
problémů s platbami za 
energie
Pokud je pro vás z důvodu vaší finanční situace 
problematické platit zvýšené náhrady za 
energie (hlavně za elektřinu a  plyn), obraťte 
se na nejbližší pobočku Úřadu práce, v  našem 
případě Úřad práce Praha – západ, nebo 
můžete zatelefonovat na čísla 950-180070 
nebo na číslo 800-779900, kde vám poradí, jak 
využít podporu státu. Další informace najdete 
na internetu na stránkách www.energetic-
kyprispevek.cz.

Úřad práce pro okres Praha – západ je v Praze 
7 – Letná, Dobrovského ul. 27, nedaleko od 
Národního technického muzea. Telefon tam je 
950-152111 a úřední hodiny jsou tam v pondělí 
a ve středu 8 – 12 a 13 – 17 hodin, úterky, čtvrtky 
a pátky jen 8 – 11 hodin.

vk

O čem jednala rada města

Od posledního vydání Informačního listu se 
Rada města Dobřichovice sešla pouze jednou, 
a to 20. 9. 2022. Starosta Petr Hampl informoval 
o  rekonstrukci schodů na Brunšov mezi ulicemi 
Na Plzeňce a  Pod Penzionátem – schody jsou 
již v  provozu pro chodce, stále ale není úplně 
dokončeno odvodnění a nové veřejné osvětlení; 
M. Velebil má svých několik málo zaměstnanců 
na více stavbách a je v časovém deficitu.

Ing. arch. Hájek nadále pracuje na projektu 
nové hasičské zbrojnice, na schůzce s Martinem 
Jurkovcem byly upřesněny dispozice a technické 
požadavky našich hasičů.  

Starosta dále informoval o osobách uprchlých 
před válkou na Ukrajině – město v současné době 
ubytovává pouze jednu rodinu v objektu školních 
dílen; ostatní uprchlíci jsou ubytováni v rodinách 
či v  soukromých ubytovacích zařízeních (např. 
Vinice); koordinátorka pomoci uprchlíkům Yana 
Havlíková nadále pomáhá uprchlíkům, ubytova-
ným v Dobřichovicích.

Ing. Šinták dokončil a  předal projekt inten-
zifikace ČOV pro územní a  stavební povolení, 
probíhá řízení.

Starosta dále informoval o  slavnostním ote-
vření přístavby školy; v říjnu se budou ještě pro-
vádět úpravy v kotelně (zvýšení kapacity ohřevu 
teplé vody).

Na 29. 9. byla naplánována schůzka s  Ing. 
arch. Hniličkou a  jeho týmem ohledně projektu 
centra Dobřichovic.

Ohledně otázek na aktivitu na konci Všenor-
ské ulice starosta informoval, že zde probíhá 
příprava na vznik všenorského sběrného dvora, 
který vzniká na základě prosazeného podjezdu 
ze Všenor do ulice Všenorská; dále na otázky 
ohledně betonových kvádrů na pravém břehu 
Berounky informoval, že tyto zde byly umístěny 
zhruba před rokem technickými službami jako 
zábrana pro vozidla v místě, kde často hráz pře-
jížděly; jejich umístění by nemělo být jakkoliv 

nebezpečné pro cyklisty ani pro nikoho jiného; 
technické služby mají za úkol přidat takové záta-
rasy, které znemožní vozidlům samotný příjezd 
k hrázi

Tajemník informoval o  probíhajícím výběro-
vém řízení na referenta odboru stavební úřad.

Starosta předložil radě cenovou nabídku na 
svítidla iGuzzini STREET, která mají sloužit jako 
náhrada za svítidla BEGA. Ta jsou již zastaralá 
(ještě na sodíkové bázi), náhradní díly i samotná 
svítidla jsou již v  tento moment nedostupná 
a  některá v  ulici 5. května je již třeba vyměnit. 
Starosta dále seznámil radní se specifikací světel 
a  nabídkou dodavatele (provedení svítidla aty-
pická černá, poskytnutá sleva 30 %, dodací 
termíny 6 až 10 týdnů, záruka 5 let, garance 
náhradních dílů 10 let po vyřazení svítidel 
z výroby). Vzhledem k tomu, že původní svítidla 
jsou již použita od ulice Vítova ulicí 5. května až ke 
škole, hrozí nejednotnost svícení – proto se radní 
shodli na tom, že nová svítidla musí být vymě-
něna pouze tam, kde nové nasvícení komunikace 
vytvoří jednotný celek. Radní Knajfl ještě dopo-
ručil porovnat tuto nabídku s  cenou úsporných, 
chytrých světel, která vlastním procesorem mění 
intenzitu svícení dle denního jasu. Dle vyjádření 
pana J. Dohnala ze společnosti Etna s.r.o. jsou 
nabízená světla programovatelná tak, že mohou 
v  konkrétních časových úsecích měnit intenzitu 
svícení s  tím, že lze přizpůsobit sloupy VO, aby 
bylo možné svítidla naprogramovat přímo z nich. 
Další variantou jsou pak svítidla vybavená pohy-
bovými čidly, která však pan J. Dohnal nedoporu-
čuje, a to jak z estetických, tak i z ekonomických 
důvodů. Rada města Dobřichovice nakonec 
předloženou nabídku na svítidla iGuzzini STREET 
schválila.

Radní schválili znění Smlouvy o správě, provo-
zování a  údržbě veřejného pohřebiště v  Karlíku 
a pověřila starostu jejím podpisem.

Rada dále vydala souhlasné stanovisko k pří-
stavbě a  stavební úpravě rodinného domu na 
parc. č. 611 a  612 za podmínky dodržení míry 
zastavitelnosti a  dalších regulativů územního 
plánu. 

Dále rada souhlasila se zveřejněním záměru 
na pronájem bytu Za parkem 628 – starosta 
navrhl zveřejnit záměr pronájmu tohoto bytu 
a vyzvat ke spolupráci realitní kancelář. Jediným 
hodnotícím kritériem bude cena nájmu.

Radní se znovu zabývali návrhem na umístění 
ZBoxu na pozemku města. Ing. Daniel Havlík měl 

Zprávy z městského úřadu
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v  úmyslu umístit box na pozemku spol. DOB-
-Invest, ale vzhledem k námitkám jedné z nájem-
kyní navrhl dvě varianty umístění na rohu parku 
(v samotném rohu parku či u přístřešku na popel-
nice). Členové rady se shodli na tom, že umístění 
ZBoxu v  parku není šťastné (zejména z  hlediska 
přístupnosti jak pro zákazníky zásilkovny, tak 
zásobování); tajemník tedy požádá Daniela 
Havlíka o návrh na jiné umístění ZBoxu; nedojde-
-li ke shodě na žádném z návrhů, je ještě možnost 
umístit stojan zásilkovny z boku budovy Jednoty 
(mezi provozovnu jídelny a bývalá veřejná WC).

Tajemník předložil radě k posouzení záměr na 
realizaci relaxační kavárny v  Lomené ulici. Rada 
zkonstatovala, že zásadním problémem předlo-

ženého záměru je parkování pro klienty kavárny; 
žadatelkami navrhovaná možnost parkování 
v areálu Sokola nepřichází v úvahu – je tedy třeba 
předložit záměr doplněný o  parkovací místa na 
vlastním pozemku, příp. o  další místa na přileh-
lých komunikacích.

Radní se dále zabývali zněním návrhu pláno-
vací smlouvy týkající se pozemku parc. č. 2233. 
Diskuze rady se týkala hlavně protihlukové stěny 
– starosta požádá investora Mgr. V. Kratochvíla 
o její specifikaci (materiál, výška, délka) do pláno-
vací smlouvy.

Ing. V. Bezděk poukázal na potřebu zajištění 
přehledu navýšení nákladů města za energie, pro-
věření délky fixací, vyčíslení nárůstu apod. Zároveň 

je třeba připravit varianty řešení v  případě mír-
nějšího i  razantního navýšení cen (např. omezení 
veřejného osvětlení v  konkrétních hodinách 
apod.). Starosta upozornil, že je třeba řešit všechny 
komodity zvlášť; o  kvalifikovaný odhad a  návrh 
optimalizace délky zafixování ceny plynu bude 
požádán dodavatel spol. SVA, dále bude osloven 
pan V. Kaválek, který za město řeší ceny energií 
na burze, aby navrhl totéž pro elektřinu. Tajemník 
připraví informaci, jak se zastropování cen energií 
týká úřadů a  ÚSC. Na základě porovnání ročních 
nákladů za energie v dobách před pandemií a stá-
vajícími cenami, příp. výší cenového stropu pak 
bude vybrán model šetření nákladů.

zapsal -tjmnk- 

Připomínka 17. listopadu 
v Dobřichovicích

Stává se skromnou tradicí připomínat si události 
17. listopadu přímo u nás doma, v centru Dobři-
chovic. Děje se tak od roku 2019, kdy se nám 
podařilo zorganizovat akci “Nechceme zpátky, 
aneb živé obrazy ze 17. listopadu 89“. Pamatu-
jete? Studentská demonstrace, průvod Dobři-
chovicemi a  pak brutální zásah pohotovostního 
pluku SNB v  ulici 5. května, na úrovni Vinného 
Kamrlíku a  závěr akce na nádvoří zámku. Tehdy 
v podloubí u Kamrlíku vznikla replika památníku 
této události, jehož originál je na Národní třídě 
v Praze. Ta replika byla papírová a shořela. Svíčky 
od příchozích škodily fasádě domu a vosk zatékal 
do dlažby. Proto přišel loni Petr Calda s vlastním 
originálním „dobřichovickým“ pomníkem, který 
jsme společně na to samé místo instalovali 17. 11. 
dopoledne a  nejinak tomu bude i  letos. Dobři-
chovičtí i  jejich hosté si budou moci 17. Listo-
padu přijít události staré 33 let připomenout zase 
ke Kamrlíku. Přijít, zavzpomínat a  zapálit svíčku. 
Po setmění se na zámecké věži také již tradičně 
rozsvítí červené srdce.

jg

Volby do městského 
zastupitelstva

Ve dnech 23. a 24. září 2022 se v celé ČR konaly 
již deváté svobodné volby obecních a městských 
zastupitelů, kteří budou spravovat svá města 
a  obce v  dalších čtyřech letech. V  Dobřichovi-
cích kandidovaly pouze tři subjekty, dva z  nich 
alespoň částečně na politickém a  stranickém 
základě. Byly to ve vylosovaném pořadí: Fórum 
občanů Dobřichovic, Sdružení ODS a  nezávis-
lých kandidátů a  Společně pro Dobřichovice, 
sdružení nezávislých kandidátů a TOP 09 a STAN. 
Uvádím zde jména a počty hlasů podle jednotli-
vých kandidujících stran i jednotlivých kandidátů 
a několik poznámek k rozdělení mandátů jednot-
livým kandidátům.

Ze zapsaných 2.748 voličů (o 29 méně!! než 
v roce 2018) se jich do volebních místností dosta-
vilo 1.445 a  obálku do některé z  uren vhodilo 

1.442 voličů, což je 52,58 % (účast v Dobřichovi-
cích se drží stabilně mezi 52 a 55% a je pro celou 
ČR (46,07 %) nadprůměrná). Všechny hlasy byly 
platné. Celkem bylo uděleno 20.147 hlasů, tj. prů-
měrně hlasovali voliči pro 14,0 kandidáta (tedy ne 
všichni voliči využili všech svých 15 hlasů).

Nejprve uveďme jména zvolených zastupi-
telů: Jsou to:

Za Sdružení ODS a  NK byli zvoleni: Petr 
HAMPL, Filip KÁNDL, Michael PÁNEK, Eugenie 
KOBLÍŽKOVÁ, Josef JEŽEK, Petr KAPLAN 
a Martin JURKOVEC.

Za Společně pro Dobřichovice byli zvoleni: 
Jiří RŮŽEK, Vladimír BEZDĚK, Renata BARTO-
NÍČKOVÁ a Radka ALEXY.

Za Fórum občanů Dobřichovic byli zvoleni: 
Zdeňka KLIMKOVÁ, Tomáš KNAIBL Tereza 
PULDOVÁ a Markéta DVOŘÁKOVÁ.

Máme tedy nové zastupitelstvo, které bude 
naše město spravovat další čtyři roky, tedy až do 
září 2026. Pět zastupitelů z  patnácti jsou zcela 
noví, dva zastupitelé již kdysi v  zastupitelstvu 
působili, osm své pozice obhájili. Matadorem 
místní politiky je bezesporu Ing. Daniel Havlík 
(kandidoval ve všech obecních volbách od roku 

1990, ale podeváté již zvolen nebyl), Ing. Pánek, 
Ing. Kaplan (byli zvoleni poosmé), Ing. Bezděk 
(pošesté), dr. Růžek a  Ing. Ježek (popáté), Ing. 
Kándl počtvrté, Ing. Hampl (potřetí) a Ing. Knaibl 
(podruhé). Zcela novými zastupiteli jsou tedy 
Mgr. Puldová, Ing. Dvořáková, Mgr. Koblížková, M. 
Jurkovec a  Radka Alexy. Mgr. Bartoníčková byla 
již členkou zastupitelstva v roce 2006 a Mgr. Kra-
tochvíl v období 2006 – 2014.

Svůj mandát neobhájili Ing. Havlík, Ing. Knajfl, 
J. Neubert, Ing. Abel a  doc. Koutník. V  těchto 
volbách již nekandidovala dosavadní členka 
zastupitelstva Ing. Tunková.

V novém zastupitelstvu je letos pět žen (o dvě 
více než v minulém). Nejstarším členem zastupi-
telstva je Jiří Růžek (69 let), nejmladší je Martin 
Jurkovec (43 let).

Během příštích cca 3 – 4 týdnů proběhne 
ustavující zasedání nového zastupitelstva, na 
kterém by měli zastupitelé složit slib a pak zvolit 
nového starostu, místostarostu a další členy rady 
města. O  tom vás budeme informovat v  příštím 
čísle Informačního listu.

Z uvedeného plyne značná stabilita dobři-
chovického zastupitelstva, ale i  to, že postupně 
dochází k jeho obměně. Obměně postupné, kdy 
se noví členové mohou při svém prvním mandátu 
seznámit s problematikou a zapojit se do řešení.

Podrobné výsledky
1. Fórum občanů Dobřichovic – získalo celkem 
5.332 hlasů, tj. 26,47 % (v roce 2018 to bylo 5.401 
hlasů a 25,77 % hlasů).
Ing. Zdeňka KLIMKOVÁ – 425 hlasů – zvolena
Mgr. Tomáš KNAIBL – 415 hlasů – zvolen
Mgr. Tereza PULDOVÁ – 365 hlasů – zvolena
Ing. Markéta DVOŘÁKOVÁ – 369 hlasů – zvolena
Ing. Eva SVEJKOVSKÁ – 351 hlasů – 1. náhradník
David ŠERCL – 369 hlasů
Ing. Jan BÁRTA – 344 hlasů
Bc. Dagmar STAŇKOVÁ – 368 hlasů
Iva ŠERCLOVÁ – 333 hlasů
Petr HORČÍK – 358 hlasů
Doc. MgA. Tomáš KOUTNÍK – 349 hlasů
Halina KASLOVÁ BECHYŇOVÁ – 333 hlasů
BcA. Samuel John KING – 333 hlasů
Ing. Milan MAREK – 302 hlasů
Tamara KOUTNÍKOVÁ – 313 hlasů
JUDr. LL. M. Lubomír BARTÁL – 318 hlasů

Domácí zpravodajství
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2. Sdružení ODS a nezávislých kandidátů – získalo 
celkem 9.009 hlasů, tj. 44,72 % (v roce 2018 to 
bylo 10.066 hlasů, tj. 48,02 %).
Ing. Petr HAMPL – 759 hlasů – zvolen
Ing. arch. Filip KÁNDL – 690 hlasů – zvolen
Ing. Michael PÁNEK – 662 hlasů – zvolen
Mgr. Eugenie KOBLÍŽKOVÁ – 621 hlasů – zvolena
Ing. Josef JEŽEK – 597 hlasů – zvolen
Ing. Petr KAPLAN – 566 hlasů – zvolen
Martin JURKOVEC – 599 hlasů – zvolen
RNDr. Jana Hrkalová – 619 hlasů – 1. náhradník
Petra NOVÁKOVÁ, DiS. – 597 hlasů
Ing. Jan ABEL – 639 hlasů
Jiří KRUPIČKA – 501 hlasů
Dáša ŠUCHMOVÁ – 493 hlasů
Mgr. Václav KRATOCHVÍL – 568 hlasů
MgA. Jan NEUBERT – 584 hlasů
Ing. Ladislav HALENKA – 514 hlasů

3. Společně pro Dobřichovice, sdružení nezávis-
lých kandidátů a TOP 09 a STAN – získalo celkem 
5.806 hlasů, tj. 28,82 % (v roce 2018 to bylo 5.199 
hlasů a 24,8 %).
PhDr. Jiří RŮŽEK – 473 hlasů – zvolen
Ing. Vladimír BEZDĚK – 470 hlasů – zvolen
Mgr. Renata BARTONÍČKOVÁ – 470 hlasů – 
zvolena
Ing. Ph.D. Radka ALEXY – 450 hlasů – zvolena
Ing. Daniel HAVLÍK – 443 hlasů – 1. náhradník
Ing. Jakub KNAJFL – 436 hlasů
Ing. Josef SIKYTA – 340 hlasů
Ing. Martin PÁSEK – 300 hlasů
Bc. Monika VÍŠKOVÁ – 411 hlasů
Ing. Marie NEHASILOVÁ – 348 hlasů
Ing. Jan HÁJEK – 360 hlasů
Marek PATHY – 301 hlasů
Ing. Jiří GEISSLER – 392 hlasů
Dr. Ing. Jan POLÁK – 288 hlasů
Jindra OPPELTOVÁ SOLNIČKOVÁ DiS. – 324 hlasů

Mnoho lidí se opět ptá, jak je možné, že do 
zastupitelstva obce je zvolen někdo, kdo získal 

méně hlasů než jiný kandidát s  vyšším počtem 
hlasů, který naopak zvolen nebyl. Absolutní 
počet hlasů jednotlivce není totiž podle voleb-
ního zákona rozhodující pro jeho zvolení. Roz-
hodující je počet mandátů, který každá volební 
strana získá na základě celkového počtu hlasů 
pro každou volební stranu (součet hlasů pro 
všechny své kandidáty). Podle tohoto výpočtu 
získaly jednotlivé volební strany: ODS + NK 7 
mandátů, FOD 4 mandáty, Společně pro Dobři-
chovice+TOP09+STAN – 4 mandáty.

Tyto mandáty se obsazují kandidáty jednot-
livých stran podle jejich pořadí na kandidátce, 
které si stanovuje každá volební strana sama 
a  toto pořadí zřejmě odráží záměr každé strany, 
které kandidáty preferuje, protože je předem 
jasné, že nemohou být zvoleni všichni. Pokud pří-
slušná strana získala např. osm mandátů, obsadí 
je svými kandidáty z prvních osmi míst na kandi-
dátce, pokud ovšem někdo z nižších míst nepře-
skočí nahoru.

Přeskočit může ten kandidát, který získá 
více hlasů, než činí průměr celé volební strany 
zvýšený o  10%. Podívejme se např. na výsledky 
Společně pro Dobřichovice, která se rozhodnu-
tím voličů nejvíce změnila. Tato volební strana 
získala celkem 5.806 hlasů. Vydělením počtem 
kandidátů, tedy číslem 15, zjistíme průměrný 
počet hlasů, v tomto případě to je 381. Toto číslo 
zvýšíme o  10%, tedy na 425,7. Získal-li některý 
z  kandidátů více hlasů než 425, postupuje na 
první místo. Je-li takových kandidátů více, seřadí 
se v  pořadí absolutního počtu získaných hlasů. 
Limit 425 hlasů překonali J. Růžek (473 – přeska-
kuje na 1. místo), V. Bezděk (470 – přeskakuje na 
1. místo), R. Bartoníčková (470 – přeskakuje na 1. 
místo), R. Alexy (450 – přeskakuje na 1. místo), D. 
Havlík 443 – přeskakuje na 1. místo) aj. Knajfl (436 
– také přeskakuje na 1. místo). Strana Společně 
pro Dobřichovice získala ale jen 4 mandáty, které 
obsadili 4 kandidáti s  nejvyšším počtem hlasů 

(Růžek, Bezděk, Bartoníčková a  Alexy) takže na 
další kandidáty již nezbylo místo. Tímto způso-
bem mohou voliči měnit pořadí zvolených zastu-
pitelů podle svých vlastních preferencí a změnit 
tak úmysly těch, kteří kandidátky sestavují.

Jak to dopadlo v okolních 
městech a obcích

V Řevnicích kandidovalo rekordně osm subjektů. 
Sedm z nich se dostalo do zastupitelstva, i když tři 
z nich jen získalo po jednom mandátu, další jen 
dva po dvou mandátech. Zbývající dvě sdružení 
získalo po čtyřech mandátech. Zajímavostí je, 
že v  zastupitelstvu zasednou dva bývalí řevničtí 
starostové – T. Smrčka a L. Kvasnička. Další bývalý 
starosta M. Cvanciger kandidoval, ale do zastupi-
telstva nebyl zvolen.

V Černošicích zvítězilo s  velkým náskokem 
hnutí Věci černošické a  získalo 9 mandátů z  21. 
Podobně jako v Řevnicích, i zde zasednou v měst-
ském zastupitelstvu zástupci dalších tří kandidují-
cích stran (Hnutí Trojlístek, ODS a TOP09.

V Letech volby vyhrálo sdružení Letovští NK 
dosavadní starostky B. Tesařové s  pěti mandáty 
ze sedmi.

V Karlíku se odehrál souboj mezi dvěma 
skupinami: Sdružení Karlík 2022 a  Společně pro 
Karlík. Vyhrálo Společně pro Karlík vedené dosa-
vadní paní starostkou s 5 mandáty.

Na Mořince to bylo jednoduché. Byla podána 
jen jedna kandidátka a  obec bude opět řídit 
pětičlenné zastupitelstvo se třemi dámami se 
staronovou starostkou dobřichovickou rodačkou 
Martinou Barchánkovou – Caldovou v čele.

Ve Všenorech bylo na kandidátce šest sub-
jektů, uspěly jen dva. Sdružení Všenory 2026 
získalo sedm mandátů z devíti pod vedením sou-
časného starosty.

V. Kratochvíl

Výsledky voleb do Senátu v Dobřichovicích dne 23. a 24. září 2022 - 1. kolo

Kandidát Vol. okrsek č. 1 Vol. okrsek č. 2 Vol. okrsek č. 3 Dobřichovice celkem    Celý okrsek č. 16

počet % počet % počet % počet % počet %

hlasů hlasů hlasů hlasů hlasů

1 - Michal Auředník (Nezávislí) 54 13,5 49 9,2 35 9,0 138 10,4  10 495    21,0

2 - Janis Sidovský (SEN 21) 88 22,0 135 25,3 116 29,8 339 25,6  14 861    29,7

3  - Jiří Oberfalzer (ODS) 202 50,5 258 48,4 196 50,4 656 49,6  18 823    37,7

4 - Martin Karim (Piráti) 56 14,0 91 17,1 42 10,8 189 14,3  5 787    11,6

CELKEM 400 533 389 1322  49 966    

Volební účast v % 52,68 49,87 51,15 51,15 51,08

Do 2. kola postoupili kandidáti č. 2 a č. 3: J. Sidovský a J. Oberfalzer

Výsledky voleb do Senátu v Dobřichovicích 2. kolo (30. září a 1. října 2022)

Kandidát Vol. okrsek č. 1 Vol. okrsek č. 2 Vol. okrsek č. 3 Dobřichovice celkem Celý okrsek č. 16

počet % počet % počet % počet % počet %

hlasů hlasů hlasů hlasů hlasů

Janis SIDOVSKÝ (SEN 21) 76 38,0 116 38,7 116 42,7 308 34,6 9211 44,9

Jiří OBERFALZER (ODS) 202 62,0 184 61,3 196 57,3 582 65,4 11297 55,1

Volební účast 24,7 26,7 25,6 25,8 17,1

Senátorem byl na základě výsledků celého okrsku č. 16 - Beroun zvolen Jiří Oberfalzer.
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Ateliér pro seniory 
v Dobřichovickém domku

Rádi bychom pozvali kreativní seniorky a seniory 
na pravidelná středeční dopolední setkání, při 
kterých mohou objevovat a  rozvíjet svou tvoři-
vost. Náplní schůzek je výtvarná činnost podle 
vlastní fantazie a chuti. Stačí, když přijdete, přine-
sete si vlastní čtvrtku a suché pastely, necháte se 
inspirovat ostatními kolegyněmi a  pustíte se do 
tvorby. 

Senioři se k  výtvarným aktivitám scházejí 
v  Dobřichovicích již několik let, nejprve pod 
vedením akademické malířky Dany Puchnarové. 
Nyní setkání organizuje paní Milena Velebilová.

Můžete přijít ve středu v 9 hodin do Dobřicho-
vického domku (vedle infocentra) a  vyzkoušet 
si, zda by vás společná tvorba bavila. Kontakt na 
paní Velebilovou je 732 458 343.

www.dobrichovickydomek.cz

Říjen v dětském lesním 
klubu Bukovka 

Lesy i  pole po krůčcích ovládl podzim. 
Žasneme. Každý den o trochu výraznější barvy, 
houby různých tvarů a velikostí, záplavy žaludů 
s  novými klíčky, na polích raší nové osení, 
srocují se slunéčka. Ale hlavně ty listy, ty vzory 
a  odstíny! Žasneme a  sbíráme. Rána už trochu 
studí, nás hřejí čepice a  rukavičky. Mlha nám 
občas skryje známý obzor a  i důvěrně známá 
cesta je každý den jiná. Dokvétají čekanky, 
někdy nás rozveselí slunko, jindy nám déšť 
přinese radost z potůčků. 

Chodíme, odpočíváme, hrajeme si a kocháme 
se. Hodně si povídáme o  všech těch změnách 
kolem. Představujeme si přerod žaludu ve strom, 
zkoušíme napodobit troubení jelenů, zklidnit 
dech jako spící jezevec, zahřát se v  houfu jako 
včely v  úlu. I  my v  tepee topíme čím dál častěji 

a  pomalu vyhlížíme první vločky. Budeme se 
pak častěji hřát a schnout u ohně, zpívat a číst si. 
Zatím se ale pořád ještě kloužeme jen po korál-
cích žaludů – a těšíme se z podzimu.

Pokud vás láká zažít  den v  naší lesní školce, 
vezměte děti a pojďte někdy s námi! Máme i pár 
volných míst. 

Průvodci Kačka Smoljaková, Tom Doležal, 
Radka Charapovová  

http://www.lesni-klub-bukovka.cz/ 

Učení není mučení!

Feldenkraisova metoda není jen cvičení, jak by 
se na první pohled mohlo zdát. Feldenkraisova 
metoda je totiž metodou somatického vzdělá-
vání, tedy učení. Zdrojem učení je pohyb.

Účastníci cvičení se uvědomělým vnímáním 
sebe sama v souvislosti s působením zemské při-
tažlivosti učí posuzovat pohyb tak, jak to dělají 
malé děti – podle pocitu příjemnosti, plynulosti, 
jednoduchosti, lehkosti a efektivity. Objevují pro 
sebe nové, zdravější vzorce pohybu. 

Cvičení pomáhá proti bolestem pohybového 
systému, zlepšuje flexibilitu, stabilitu a  koordi-
naci pohybů. Přináší také uvolnění od napětí 
a  zvyšuje kvalitu života. V  neposlední řadě však 
také pomáhá rozvíjet celkový potenciál. Cvičení 
tak klidně mohou navštěvovat lidé s pohybovými 
obtížemi společně s profesionálními sportovci či 
třeba hudebníky. Důležitý je totiž hlavně proži-
tek, nikoliv výkon.

Přijďte si tuto metodu vyzkoušet i vy. V našem 
centru můžete absolvovat dvouhodinovou lekci 
či celodenní workshop, který má vždy své předem 
dané téma. Nejbližší se bude konat v neděli 6. lis-
topadu a jeho tématem je “Učení”. Na workshop 
či dvouhodinku se můžete přihlásit online na 
našem webu: https://www.ckp-dobrichovice.cz/
seminare/rubrika/pro-laiky/

Mgr. Kateřina Šestáková, CKP Dobřichovice 
www.ckp-dobrichovice.cz

Sokolská jízda zručnosti 
2022

V  úterý 27. září 2022 se místo běžných cvičeb-
ních hodin pro předškoláky konal už sedmý 
ročník dětské sportovní akce s  názvem Jízda 
zručnosti. Tato akce letos proběhla v  rámci 
Evropského týdne sportu BeActive Sokol spolu 
v pohybu, které se Sokol Dobřichovice tradičně 
účastní.

Svá “vozidla” přišlo provětrat více než 60 dětí, 
nejčastěji předškolního věku. I letos bylo pro děti 
připraveno deset různých překážek. Překážky to 
byly zajímavé, např. houpačka, různé slalomy, 
trychtýř, koridor, osmička, házení míčkem na cíl 
nebo přenášení pingpongových míčků na lžíci při 
jízdě. Jezdit se mohlo na jakémkoliv „jednosto-
pém“ vozidle, které se vešlo mezi úzké překážky 
typu kolejničky či na houpací prkno, tedy na 
kolech, na kolových odrážedlech a  na koloběž-

kách. Letošní novinkou bylo, že to nebyla soutěž 
jako v  předchozích ročnících s  vítězi a  poraže-
nými. Naopak všechny děti včetně party šesťáků 
si přišly zajezdit pro radost a ne na body, což napl-
ňuje nejlépe Tyršovy cíle.

Navzdory velmi nepříznivému počasí všichni 
nadšení rodiče svá dítka u překážek doprovázeli, 
povzbuzovali je a případně je po pádu sbírali ze 
země. Naštěstí drobné pády s odřenými dlaněmi 
byly jen dva.  Děkujeme Pizzerii Bios za možnost 
využití jejich kryté zahrádky pro psaní diplomů, 
vydávání odměn a  malovací koutek se sokol-
skými omalovánkami.

Na závěr v 18 hodin obdrželi všichni účastníci 
diplomy za účast a  drobnou pozornost – sokol-
ské pexeso, balonek, náramek, vtipné samolepky, 
červenobílou propisku s logem Sokola a nápisem 
To si piš.

Děkujeme všem dobrovolníkům z řad rodičů 
i cvičitelkám všestrannosti. 

IN + JM

Večer sokolských světel 
2022 v Dobřichovicích

V  úterý 11. října 2022 se od 17 hodin konal již 
osmý ročník Večera sokolských světel v  kempu 
v  Dobřichovicích. Akci uspořádal Odbor spor-
tovní všestrannosti TJ Sokol Dobřichovice. Je to 
jedna z  doprovodných akcí k  Památnému dni 
sokolstva (8. října). Rozsvícené lodičky mají sym-
bolizovat duše sokolů padlých za druhé světové 
války v boji za svobodu. 

Letos se naše „Lodičky“ poprvé konaly za 
světla, nikoliv za soumraku jako v  předchozích 
letech. Zúčastnit se tak mohly i ti nejmladší Soko-
líci jak z Dobřichovic, Karlíka tak z Letů.

Na úvod všechny přivítala náčelnice odboru 
sportovní všestrannosti a  krátce vysvětlila důvod 
této lodičkové tradice. Na výstavce byly k vidění ori-
ginální loďky z kůry či prkýnek zdobené barevnými 
javorovými listy, květinami, šiškami či kaštany, často 

Zajímavosti

Děti v krásné příroděUkázka tvorby v ateliéru pro seniory
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měly i papírové plachty a vlajky. Objevily se i pracně 
svázané vory či parníčky složené z pevného barev-
ného papíru ve stylu školních skládaček. Pak se 
všichni účastníci přesunuli na pláž pod vrbou a na 
klidnou hladinu Berounky pustili lodičky se zapá-
lenými svíčkami. Naštěstí nefoukal vítr, takže loďky 
vydržely plout a svíčky na nich hořet až k brodu,

Vzpomínkové akce se zúčastnilo asi 50 dětí 
spolu se svými rodiči a prarodiči. 

JM

Svinka řádí

Křest knížky pro děti “Svinka řádí” od autorek 
Jany Laňkové a Zuzany Čížkové se bude konat ve 
středu 23. listopadu 2022 v 17:30 Café galerii Bím. 

Pohádková kniha Svinka řádí je vytištěna 
typem písma vhodným pro dyslektiky i  dysgra-
fiky a  koncepce celého textu je přizpůsobena 
dětem s těmito vzdělávacími potřebami. 

Vyprávění se odehrává v  našem malebném 
městečku u řeky Berounky, v nejbližším okolí dobři-
chovického zámku, ve světě drobných zvířátek 
a  zejména suchozemských korýšů svinek, kterým 

nejen děti tak rády říkají „sviňky“. V  příbězích se 
děti kromě zajímavostí z přírody dozvědí například 
to, jak postupovat, když se jejich kamarád začne 
topit, jak je důležité umět spolupracovat v  týmu, 
jak významnou úlohu má pro naše zdraví slunce 
a zdravý pohyb na čerstvém vzduchu, zájem o naše 
okolí, správné stravování a v neposlední řadě pozi-
tivní myšlení. Kniha seznámí naše malé čtenáře i s 
důležitým faktem, že jsme každý jiný, máme různé 
přednosti, schopnosti a svou důležitou roli, a proto 
bychom se měli mezi sebou respektovat.

Publikace je určena zejména dětem prvního 
stupně základní školy, ale potěší i  starší čtenáře 
při společném čtení. Text je doplněn množstvím 
nádherných ilustrací rostlin, zvířat a  dobřicho-
vického zámku. Kouzelně, až básnicky popsaná 
zákoutí netradičně pojaté zahrady malířky 
a  sochařky Zuzany Čížkové rozvíjejí dětskou 
představivost a schopnost barvitě mluvit a psát.

Kniha vznikla za finanční podpory města 
Dobřichovice, Michaela Pánka – zastupitele Stře-
dočeského kraje a firmy DOB-Invest a.s. 

Bližší informace o  knížce najdete na FB 
stránce  Svinka řádí  a na www.zuzanacizkova.
com/svinkaradi

Mgr. Jana Laňková získala vysokoškolské 
vzdělání ve studijním oboru Andragogika na Uni-
verzitě Jana Amose Komenského Praha. V  sou-
časné době má tři dospělé dcery a dvě vnoučata. 
Zajímá se o  historii bezpečnostních sborů První 
republiky. Pravidelně publikuje v časopise Polici-
sta a  účastní se konferencí policejních historiků 
v Muzeu Policie České republiky.  Pracovní energii 
nabírá při procházkách přírodou. 

MgA. Zuzana Čížková je sochařka a  malířka 
žijící v  Dobřichovicích, původem z  Brandýsa 
nad Labem. Je absolventkou Vysoké školy umě-
leckoprůmyslové v  Praze, svá díla vystavovala 
na mnoha prestižních místech v ČR i zahraničí. 
Přestože má i  pedagogické vzdělání a  praxi, 
většinu své profesní dráhy se věnuje zejména 
výtvarné tvorbě. Její sochařské práce lze vidět 
v  několika městech Česka, například v  Praze, 
v Brandýse nad Labem či v Poděbradech. Vymy-
slela a  realizovala několik workshopů, např. 
projekt Krásná řeč, jenž je ke zhlédnutí na iVy-
sílání České televize nebo z  odkazu na webu 
zuzanacizkova.com. I  díky svému synovi se 
Zuzana rozhodla vytvořit knihu pohádek ode-
hrávající se v  okolí jejich domova, který tvoří 
pohled na dobřichovický zámek a  kouzelná 
zahrada jejich domu.

hm

Ferrari pod zámkem

Těsně před uzávěrkou jsme se dozvěděli, že 
světoznámá automobilová firma Ferrari, kterou 
založil pan Enzo Ferrari v  roce 1947 a která pro-
dukuje nejluxusnější automobily až do kategorie 
sportovních vozů F1, si plánovala otevřít v našem 
městečku novou prodejnu svých vozů.

Pod zámkem zkušebně předvedla ukázku 
toho, co nabízí. Byli přítomní i obchodní zástupci 
firmy, aby se zájemci uzavírali předběžné objed-
návky s platbou 10% zálohy.

Protože se u  nás nenašli zájemci, kteří by na 
platební kartě disponovali částkou potřebnou 
k  složení zálohy, zástupci firmy Ferrari asi po 
hodině zklamaně opustili Dobřichovice se slovy 
„Sem už nikdy nepojedeme“.

vk

Krásné a originální lodičkySpokojení jezdci i jezdkyně

Přehlídky vozů Ferrari u dobřichovického zámku
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Sport

Novinky z volejbalu

Zatímco volejbalové soutěže hrané na antuce už 
skončily a budou pokračovat až na jaře, soutěže 
hrané v  halách jsou v  plném proudu. U  nich 
uvedeme dosud známé výsledky a  data domá-
cích utkáních do konce listopadu.

Muži A, 1. liga
Z dosavadních čtyř utkání naši třikrát vyhráli 

(v Budějovicích 3:1, v  Liberci 3:2 a  na hřišti ČZU 
3:1) a  jen jednou prohráli (v Praze 3:0 se Lvy 
B). Doma budou hrát   21. a  22. října s  MFF a  s 
Hradcem Králové, 11. a 12. listopadu s Brnem a V. 
Meziříčím a 25. listopadu s Plzní.   

Ženy A, 1. liga
Z dosud sehraných šesti zápasů naše děvčata 

čtyřikrát zvítězila   (doma s  Hronovem 3:1 a  3:0 
a s Královým Polem 3:0 a 3:0) a dvakrát prohrála 
(v Prostějově 3:2 a  3:2).   Na domácí palubovce 
budou hrát 28. a 29. října s Hr. Králové, 18. a 19. 
listopadu s Prostějovem, 25. a 26. listopadu s Král. 
Polem, 2. a 3. prosince se Žižkovem.  

Muži B, KP 1. třídy
Zatím odehráli čtyři utkání: ve Zruči n. 

Sázavou zvítězili dvakrát 3:1, doma hráli s  Měl-
níkem 3:1 a  2:3. Doma je čekají ještě tato dvoj-
utkání: s Dobříší 5. listopadu, s Tuchlovicemi 19. 
listopadu a s Benešovem 3. prosince.

Jak bylo řečeno výše, volejbalové soutěže na 
venkovních hřištích už skončily; podívejme se, jak 
dopadla naše družstva,

Ženy B, KP 2. třídy
Ve své skupině jsou bez porážky a  s osmi 

výhrami jsou bezpečně na prvním místě; jarní 
část začínají 22. dubna v Králově Dvoře.  

Muži C, KP 2. třídy 
Ve své skupině jsou pouze se dvěma výhrami 

(s Dobříší 3:1 a s Mníškem také 3:1) na posledním 
místě; začínají 22. dubna doma také s Královým 
Dvorem.  

Uveďme ještě, že ve dnech 15. a 16. října pro-
běhlo v Jindřichově Hradci  mistrovství republiky 
ve volejbale seniorek.  Na prvním místě se umís-
tilo družstvo ČZU Praha, dobřichovické seniorky 
skončily páté. 

A úplně na závěr: Všem našim družstvům 
přejeme v nové sezóně zdar a úspěch, a to nejen 
na volejbalových hřištích. 

HgS

Družstvo mužů a žen ASK 
Dipoli Černošice 
Dobřichovice v II. národní 
lize
Závěr letní sezóny se atletům ASK Dipoli skutečně 
vydařil. Družstvům přípravek, mladšího i  star-
šího žactva, juniorům i  juniorkám se po celou 
letní sezónu dařilo. Všichni atleti se podíleli na 
úspěších svých kategoriích celým svým srdcem 
a snahou o co nejlepší výsledky. Vrcholem sezóny 
patřilo ovšem družstvům mužů a  žen, kteří 
v  Chrudimi vybojovali přední umístění v  baráži 
a postoupili tak do vyšší soutěže – II. národní ligy.

O postup do II. ligy bojovali skvělí atleti 
z  několika konkurenčních, o  dost známějších 
a  hlavně sponzorsky výborně podporovaných 
klubů. Až do poslední chvíle nebyl dle průběž-
ných výsledků postup vůbec jistý. Atleti i atletky 
dali do závodů úplně vše. Většina disciplín se 
vydařila podle představ, padlo i  mnoho osob-
ních rekordů, takže ambice se nakonec napl-
nily a  radost z  postupu je ohromná. Co vlastně 
postup znamená pro kategorii mužů a  žen ASK 
Dipoli? Hlavně více dřiny a  účast na kvalitních 
závodech vyšší soutěže, ve které budou zase 
o  něco více „namakanější“ atleti s  ještě vyššími 
ambicemi a výkony. Hlavně se však bude soutěžit 
již ve všech atletických disciplínách. Nebude tedy 
vůbec jednoduché pro atlety ASK Dipoli si svou 
pozici v II. lize udržet. První kolo II. ligy proběhne 
v květnu 2023. Do té doby budou atleti trénovat, 
sestavovat tým, shánět další výborné závodníky, 
ale i sponzory, bez kterých to v  II. lize půjde jen 
špatně. Takže v  této chvíli je i  na vás, kteří sle-
dujete naše úspěchy a  máte chuť a  finance nás 
v  II. lize podpořit, ozvěte se hlavnímu trenérovi 
Tomáši Vodičkovi, kontakt na něj najdete na 
našem webu. Budeme moc rádi za vaši podporu 
a věříme, že i pro vás bude zviditelnění po boku 
našeho klubu jen a jen přínosem.

Dalším úspěchem a hlavně skvělou akcí byly 
říjnové závody pro rodiče a děti, uspořádané na 
sportovišti v  Černošicích Mokropsech. Vydařené 
akce se zúčastnilo téměř 200 účastníků. Malí 
i velcí sportovci závodili ve skoku dalekém, hodu 
medicinbalem, sprintu na 50m a štafetě 2x 200m 
(1. úsek dítě, 2. úsek rodič). Na závěr sluncem pro-
sluněného závodu čekala na tři nejlepší dvojice 
z  kategorie odměna v  podobě medailí, zákusků 
z  Malé pekárny a  chlebů z  pekárny Okýnko. 
Všichni další závodníci však byli za svou snahu 
a  nadšení odměněni, a  získali Bombus tyčinku 
a drobnou odměnu. Atmosféra byla skvělá, za což 
všem zúčastněným děkujeme.

Nyní se už atleti jednotlivých kategorií 
postupně střídají na oblíbeném místě našich sou-

středění – v Sušici, kde je skvělé sportovní zázemí 
a  ubytování v  pohostinném hotelu Gabreta. 
Některé atlety čekají i halová závodní soustředění 
v Jablonci, kde bude možné mimo jiné, trénovat 
v hale i  skok o  tyči, který již atleti měli možnost 
začít aktivně „pilovat“ na novém venkovním 
sektoru v  Černošicích. Zimní halová příprava je 
velmi důležitá kvůli halovým závodům, které 
opět propuknou na začátku ledna. Stále mají 
atleti co dělat a v čem se zlepšovat. 

Na závěr musíme poděkovat všem našim 
dosavadním sponzorům, a  sice hlavnímu spon-
zoru klubu firmě SEIKO, účetní firmě a půjčovně 
lešení ARBRA s.r.o., UniCredit, DEMI sport, Městu 
Černošice a  Fondu Černošice, Klimaservis Sůva, 
TechSoup, NROS, Středočeskému kraji, Nadaci 
Hlas srdce a  dalším a  to i  jednotlivcům. Bez vás 
bychom to nezvládli. Děkujeme!

HS

F. H. Tenis klub 
Dobřichovice – tenisová 
školička 2022
Podzim přináší všem tenistům jistou úlevu. 
Závodní scéna, tzn. pořádání turnajů a hraní ofi-
ciálních zápasů, se ponoří do tenisového spánku. 
Až do 1. prosince tak mají všichni tenisté čas 
na tolik potřebný odpočinek a  kvalitní trénink, 
který je posune opět o kousek dál k vytouženým 
cílům. Letošní sezóna se stala v mnoha ohledech 
jedinečnou. Po dvouleté pauze se konečně hrál 
klasický formát soutěží družstev tzn. na 7 kol. 
Turnaje mohly být pořádány bez hygienických 
opatření a omezení atd. 

Rád bych vám poskytl nezbytné informace 
o  organizaci a  průběhu tenisové školičky pro 
podzim/zimu  2022/2023. Náš klub F. H. TK Dobři-
chovice tímto způsobem doplňuje své závodní 
týmy již několik let. Všechny věkové kategorie 
hrají nejvyšší soutěž Středočeského kraje. Vhodná 
doba pro seznámení se s tenisem je věk od 4 let. 
Tréninky na dvorci budou pravidelně vždy 2x 
týdně  od pondělí do pátku dle časových dispo-
zic v období od 1. 11. 2022. Pro dokonalé zvlád-
nutí techniky jsou na tréninku vždy maximálně 
3 děti. Nezbytnou součástí tenisové školičky 
bude rovněž kondiční příprava, která děti rozvíjí 
po motorické stránce.   Podrobnější informace 
získáte na internetové adrese našeho klubu, které 
jsou www.f.h.tkdobrichovice.cz

Přihlásit se můžete přímo na telefonu 
+420 739 320 385 u paní Hávové nebo prostřed-
nictvím e-mailu f.h.tkdobrichovice@gmail.com

Tenisová školička bude pokračovat i  v  zimní 
sezóně 2022/2023 v naší tenisové hale v Letech, 
Pražská 454. Informace o provozu haly naleznete 
na www.tenisdobrichovice.cz nebo na Insta-
gramu tenis_dobrichovice.  Jedná se o plnohod-
notnou přípravu pro závodní tenis a  budoucí 
možnost zapojení do závodních týmů. 

Na fotografii jsou zachyceni naši hráči při tré-
ninkových zápasech, které náš klub pravidelně 
každou sobotu pořádá v tenisové hale Lety.

fh

Dobřichovické superseniorky: Stojící zleva 
Caldová, Šafářová, Radovnická, Malinkovičová, 
klečící zleva Antonová, Bělíková a Špačková
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Tenisová škola MS GEM

Podzim byl ve znamení mnoha turnajů. Na 
prvním turnaji v  minitenise (6 – 7 let) se sešlo 
úžasných 17 hráčů (závoďáci, rekreační hráči, 
šikovní začátečníci a pár našich čtyřletých pidi-
tenistů). Jako hosté k nám do Dobřichovic dora-
zili hráči z klubů Tenis akademie Bálek a TJ Sokol 
Lety. Hráli jsme celkem na šesti mini kurtech 
za typicky brdského podzimního dne, kde se 
dešťové kapky střídaly se sluníčkem. K  vidění 
byly nádherné a  doslova a  “do posledního 
míčku” napínavé zápasy a musíme děti opravdu 
pochválit za skvělé výkony!

Velké díky patří všem, kteří se na turnaji podí-
leli – rodičům za jejich čas, vůli  a především tre-
nérům za perfektní organizaci. Jsme rádi, že tato 
již tradiční akce s  Tenis akademie Bálek skvěle 
funguje a těšíme se na další akce! 

Další krásnou akcí byly sokolské Župní 
přebory v  Letech, kde v  kategorii minitenis  1. 
místo vybojoval Ondřej Ředina (7 let – Sokol 
Dobřichovice) a 3. místo vybojoval Jáchym Slive-
necký (7 let – Sokol Dobřichovice).

Oběma našim klukům musíme vyseknout 
pochvalu za jejich přístup k tréninku v jejich věku. 
Poctivý trénink přináší ovoce. Ondra i  Jáchym 
absolvovali v  létě tenisové kempy, makají pravi-
delně na kondičkách, cvičí a samozřejmě trénují 

údery i v individuálních hodinách. S téměř 100% 
účastí na všech tréninkových zápasech a  turna-
jích. Také rodičům patří uznání a díky, že s dětmi 
jezdí po všech akcích a obětují svůj čas a nervy. 

Náš trenérský tým může s  radostí říci, že tu 
máme nastartovanou pěknou mini generaci 
tenistů s chutí soutěžit! Těšíme se a držíme palce 
na další úspěchy a klukům moc gratulujeme!

Dále 1. místo za mladší žáky ve dvouhře vybo-
joval dlouholetý hráč Dobřichovic Kryštof Holec 
a 1. místo ve čtyřhře vybojovali také naši kluci – 
Kryštof Holec se svým parťákem a  spolužákem 
Joštem Mimrou.  Oběma našim hráčům gratulu-
jeme a děkujeme Sokolu Lety za pěkný turnaj.

JM

Tým mužů a žen ASK DIPOLI postupující do II. Ligy. Foto Marie Typovská.

Přebor Župy JungmannovyTenisté F. H. TK Dobřichovice
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Projekt Filharmoniště 
pro nejmenší děti - Duo 
Beautiful Strings (harfa a housle) 

Na neděli 20. listopadu plánujeme první zkušební 
koncert pro nejmenší děti s rodiči. Koncert potrvá 
přibližně 45 minut a  nikdo neočekává, že děti 
budou po dobu hraní zcela potichu. Děti s mamin-
kami si mohou sednout na pohodlné deky nebo 
polštáře, které pro vás připravíme. Koncert se 
uskuteční v  prostorách předem vytopeného 
zámku, a  pokud se akce setká s Vaším zájmem, 
rádi uspořádáme další koncerty. Na neděli 20. 
listopadu jsme vybrali vystoupení houslistky 
Moniky Urbanové a  harfistky Hedviky Mousa 
Bacha. Toto hudební duo Beautiful Strings vystu-
puje již deset let na prestižních českých pódiích 
i festivalech. Děti jejich koncerty milují a Monika 
s Hedvikou pro ně rády hrají. Na programu kon-
certu budou Zima A. Vivaldiho, Pohádka J. Suka, 
Dívka s  vlasy jako len C. Debussyho, Preludium 
a  allegro G. Pugnaniho a  mnohé další skladby. 
Účastníci si mohou přinést deky i  vlastní, dále 
doporučujeme občerstvení i tiché hračky. Sál pro 
ně bude otevřen půl hodiny před představením, 
aby se všichni stihli uvelebit. 

Vstupenky na koncert budou stát 210 Kč pro 
dospěláky a  60 Kč pro děti a  budou v  předpro-
deji přes goout.cz, nebo v  místním Infocentru 
a v městské knihovně. V případě volných míst také 
na místě. Plakát s  detailními informacemi uveřej-
níme v příštím čísle zpravodaje a na sociálních sítích. 

AK

Kulturní centrum 
Dobřichovice připravuje 
koncert tří osobností a tří 
hudebních světů
Na jednom podiu vystoupí 30. listopadu na 
zámku hudebníci ze třech hudebních světů, kyta-
rista Norbi Kovács, violoncellista Jaroslav Olin 
Nejezchleba a houslista Pavel Fischer.

Norbi Kovács pochází ze Slovenska, ale 
v  jeho žilách koluje maďarská krev. Do Prahy 
se přestěhoval v  roce 1992 a  od té doby hrál 
s  různými kapelami a  řadou interpretů, pře-
devším s  písničkářkou Radůzou, Petrem Skou-
malem či Máriem Bihárim. V  současnosti je 
členem skupin Ivan Hlas trio, s kterým společně 
s  Olinem Nejezchlebou vystoupil již dvakrát. 
Norbi je nejen fenomenálním kytaristou, ale 
také výborným fotografem, a  má za sebou 
již několik úspěšných výstav. Do budoucna 
bychom rádi i  na zámku vystavili jeho úžasné 
fotografie z cest.

Jaroslav Olin Nejezchleba vystudoval hru 
na violoncello na brněnské Státní konzervatoři. 
V  roce 1981 odešel do Prahy, kde nastoupil na 
post baskytaristy ve skupině Marsyas. Odtud 
přešel k Vladimíru Mišíkovi do Etc, kde zůstal 18 
let až do roku 2003. S Vladimírem Mišíkem v  té 
době hrával ve volném akustickém sdružení 
Čunderground, s Petrem Kalandrou v jeho Blues 

Session, a  spolupracoval s  celou řadou dalších 
hudebních osobností (namátkou Čechomor, 
Vlasta Redl, Petr Skoumal, Jan Burian, Michal 
Prokop, Ivan Hlas, Nerez, Jiří Bílý, Anna K., Radůza, 
Vlasta Třešňák a  další). V  Dobřichovicích napo-
sledy vystoupil letos v květnu s projektem Pocta 
Petru Skoumalovi.

Pavel Fischer jako sólista spolupracoval 
s řadou českých i zahraničních orchestrů. Spolu-
pracoval s  vynikajícími umělci jako jsou – Josef 
Suk, Jiří Bárta, Dagmar Pecková, Melvyn Tan, 
Kathryn Stott, Wolfgang Holzmair, Ronald van 
Spaendonck, Nikolaj Demiděnko, Janine Jansen, 
atd. V poslední době se Pavel Fischer stále inten-
zivněji věnuje pedagogické činnosti – mistrov-
ské kurzy na Royal College a  Royal Academy 
v  Londýně, Concertgebouw Amsterdam, Kvar-
tetní Akademii v Amsterdamu, Chetham´s School 
of Music v  Manchesteru. V  roce 2008 se stal 

řádným profesorem na RNCM v  Manchesteru 
a od letošního roku též na Birmingham Conserva-
toire. Jeho mimořádný zájem o  hudbu jiných 
žánrů vyústil např. v  mnoholetou spolupráci 
s Ivou Bittovou, k založení cross-overové skupiny 
„Camael“ či tria „Bardolino“. V  prosinci 2009 
účinkoval jako host na projektu Iana Andersona 
a Jethro Tull.

AK

Strom splněných přání 2022

Již 17. rokem děláme díky Vám vánoční svátky 
veselejší i pro děti z Dětského domova Lety a pro 
děti z pěstounských rodin pod organizací OSPOD. 
I  tentokrát bychom rádi s  Vaší pomocí dětská 
přání, která napsaly Ježíškovi, vyplnili. Většina 
z nich žije v dětském domově či neúplných rodi-

Kultura u nás i v okolí



11

10/2022

nách a jejich finanční situace nedovoluje, aby jim 
je splnili jejich blízcí.

Letošní roční proběhne opět online za pomoci 
webu www.stromprani.uberounky.info a  pod 
záštitou paní Kristýny Pánkové.

Chcete dětem udělat radost?
Na stránce www.stromprani.uberounky.info 

si můžete přečíst všechna přání dětí, některé 
z nich vybrat a zabalený a označený dárek donést 
do kanceláře IBS-ROKAL (Táborská 2025, Černo-
šice, 3. patro nad lékárnou v  Centru Vráž). Akce 
probíhá od 8. 11. do 19. 12. a  20. 12. se dárky 
odvážejí dětem. Dárky je možné přinést ve dnech 
po, út, čt mezi 9-16 hodinou, případně volejte na 
telefonní číslo 739 429 580 nebo 736 761 394.

Za děti Vám velice děkujeme
KP

Dobřichovická 
kultura 
v listopadu 
2022
Výstavy
Křižovnický zámek 
otevřeno denně 9-21 h

Čtvrtek 10. – neděle 13. listopadu ve 
velkém sále
Prodejní výstava obrazů manželů 
Marie a Jiřího Matouše Trnkových.
Vernisáž proběhne 10. listopadu v 17h.

Úterý 15. listopadu – středa 14. 
prosince ve velkém sále
Cestou…. Necestou  
Fotografická výstavy Alfreda Šupíka.
Vernisáž proběhne 15. listopadu v 18h, 
hudební příspěvek Julia Šupíková na 
kytaru.

Čtvrtek 24. listopadu – neděle 27. 
listopadu ve svatebním sále
Tradiční prodejní výstava betlémů 
paní Skalské, výstava bude součástí 
adventních trhů 26. listopadu. 
Výstava betlémů bude v prostorách 
zámku otevřena již od čtvrtka 24. 
listopadu. Expozice malebných jesliček 
z kukuřičného šustí, plstění z ovčího 
rouna a kůže paní Ireny Skalské z Prahy 
bude k vidění od čtvrtka do soboty vždy 
od 9 do 18 hodin a v neděli od 10 do 16 
hodin. Doplní ji i tvořivé dílny.
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Další kulturní akce
Neděle 6. listopadu od 17 h 
v sále MUDr. Fürsta 
Komorní hudební podvečer

Dagmar Maškové (viola) a Filipa 
Martinka (klavír) a tria Gratia.
Program: Violová sonáta Jaroslava 
Šarouna, J. S. Bach, F. Schubert,  
L. van Beethoven, F. Chopin a další. 
Vstupné dobrovolné. Pořádá KC 
Dobřichovice a B. Šarounová.

Čtvrtek 10. listopadu od 17 h 
na zámku ve velkém sále 
Vernisáž obrazů Marie 
a Jiřího Matouše Trnky

Výstava potrvá do 13. listopadu. Pořádá 
KC Dobřichovice.

Úterý 15. listopadu od 18 h 
na zámku ve velkém sále 
Vernisáž fotografické 
výstavy Alfreda Šupíka 
Cestou necestou

Hudební doprovod Julia Šupíková 
na kytaru. Výstava potrvá do 
14. prosince. Jedná se již o třetí 
výstavu autora na zámku. Pořádá KC 
Dobřichovice. 

Neděle 20. listopadu od 16 h  
na zámku ve velkém sále
Filharmoniště

Hudební projekt pro nejmenší děti 
s maminkami. Vhodné pro děti 0 – 3 
roky. Hračky, deky vítány. Vystoupí 
Duo Beautiful Strings.  Pořádá KC 
Dobřichovice. Předprodej pouze přes 
goout.cz. Připravuje se Filharmoniště 
i pro děti od 3 let a předprodej bude 
i v Infocentru.

Středa 23. listopadu od 17:30 
v Café galerii Bím 
Křest knížky pro děti Svinka 
řádí od autorek Jany Laňkové  
a Zuzany Čížkové

Pohádková kniha je vhodná pro 
dyslektiky a dysgrafiky. Příběhy 
se odehrávají v nejbližším okolí 
dobřichovického zámku.
Pořádá Z. Čížková.
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LETY

Kroužek Robotiky pro děti v letovské ZŠ
Obec Lety v  rámci dodávky IT pro ZŠ nakoupila 
pro školáky didaktické i  Roboty. Tyto roboty 
doporučuje MŠMT v  rámci zavádění IT výuky 
na 1. stupni ZŠ. Děti tak mohou rozvíjet logické 
uvažování, tvořivost a rozšiřují si znalosti z oblasti 
technologie a  programování. Interaktivní roboti 
mohou být do budoucna skvělou pomůckou 
a průvodcem také v matematice, češtině a jiných 
předmětech. Výuku mohou tyto pomůcky zají-
mavým způsobem obohatit.

Díky tomu mohl být při naší škole založen 
kroužek robotiky – programování pro děti, který 
bude od listopadu probíhat každý pátek od 15 do 
16 hod. Více informací na www.skolalety.cz.

Letovské Svatomartinské posvícení
V sobotu 12. listopadu uvítá sv. Martin na bílém 
koni návštěvníky Svatomartinského posvícení 
na návsi v  Letech. Celé odpoledne je připraven 
bohatý program – kapely Five Foxies a  Music 
Family, divadelní pohádka „Jak to bylo na Sv. 
Martina“ s  dílnou draní peří a  mnoha dalšími 
tvůrčími dílnami i  soutěžemi pro děti, malování 
na obličej, jízda na koni, obří skluzavka, ohňová 
show a  na závěr tradiční lampionový průvod za 
pokladem. Přijďte se osvěžit na posvícenském jar-
marku, dát si dobrotu ze zabijačky, letovské pivo 
či svatomartinské víno. V Letech to prostě žije.

Markéta Huplíková

ŘEVNICE

Program Bio Řevnice www.kinorevnice.cz
Pátek 4. listopadu / 17:30 Websterovi ve filmu / 

Sobota 26. listopadu na 
zámku a u řeky, Adventní trhy 
a tradiční městský mostový 
ohňostroj  v 17 h

Pořádá Město Dobřichovice a K. Pánková.

Sobota 26. od 20 h v hale Bios 
25. mostový ples

Vystoupí Septet Dalibora Kaprase 
a Jazz Elements. Vstupenky zakoupíte 
na městském úřadě nebo na místě. 
Vstupné 350,- Kč. Pořádá Město 
Dobřichovice.

Středa 30. listopadu od 19.30 
na zámku. Hudební Trio tří 
hudebníků ze tří zemí

Na jednom podiu vystoupí Jaroslav 
Olin Nejezchleba, Norbi Kovács 
a Pavel Fischer. Vstupenky v předpro-
deji v místním Infocentru, vstupné 250,- 
a 200,- Kč. Pořádá KC Dobřichovice. 
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20:00 Poslední střih / Sobota 5. listopadu / 15:30 
Princ Mamánek / 17:30 Il Boemo / 20:00 Hodně 
štěstí pane Veliký / Neděle 6. listopadu / 14:30 
Princezna rebelka / 16:30 Adam Ondra: Posu-
nout hranice / 19:00 Kde zpívají raci / Pátek 11. 
listopadu / 17:00 Black Panther: Wakanda nechť 
žije DAB / 20:00 Krásné bytosti / Sobota 12. lis-
topadu / 15:30 Princ Mamáek / 17:30 Il Boemo / 
20:00 Vstupenka do ráje / Neděle 13. listopadu / 
14:30 Kvík / 16:30 Co jsme komu všichni udělali? 
/ 19:00 Black Panther: Wakanda nechť žije TIT / 
Pátek 18. listopadu / 17:30 Kvík / 20:00 Dobrý šéf 
/ Sobota 19. listopadu / 15:30 Princezna zakletá 
v čase 2 / 17:30 Nejhorší člověk na světě / 20:00 
Grand Prix / Neděle 20. listopadu / 14:30 Princ 
Mamánek / 16:30 Grand Prix / 19:00 Trojúhelník 
smutku / Pátek 25. listopadu / 17:30 Vánoční 
příběh / 20:00 Fabelmanovi / Sobota 26. listo-
padu / 15:30 Divnosvět / 17:30 Vánoční příběh / 
20:00 Svatý pavouk

Farmářské trhy zkončily 
další budou na jaře v dubnu

w w w.dobrichovicketrhy.cz
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Linka tísňového volání – 112

Záchranná služba dispečink – 155

Záchranná služba Řevnice, doprava 
nemocných, lékařská pohotovost 
25772 −1777, 602−237−037

Policie – 158

Policie Praha-venkov – stálá služba 
974−861−111, 974−882−103

Městská policie Řevnice – 775 718 588

Hasiči Řevnice tísňové volání – 150

Hasiči Dobřichovice – 150

Městský úřad Dobřichovice 
25771−1590

Stavební úřad – 25771−1402

Matrika – 25771−2478

Starosta a tajemník – 25771−2182

Poruchy elektřiny ČEZ Distribuce a.s. 
840 850 860 nebo 840 840 840

Poruchy plynu STP a.s. pohotovost 
1239 nebo 244 472 811 nebo 812

Poruchy vody a kanalizace 
Aquaconsult s.r.o. – 25164−2203 
pohotovost stálá služba 
724-005900

Poruchy veřejného osvětlení –  
Elektroštika, s.r.o. 
251 625 761, 605 385 645

Poruchy sítě DOBNET 
HelpDesk 277 001 151

Informační kancelář Dobnet o. s. 
277 001 111

Infocentrum Dobřichovice 
778 772 498

Dobřichovice


